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Protokoll från styrelsemöte 
 
 

Datum:  2010-11-11 
 
Plats: Hemma hos Tommy Westh 
 
Deltagare:  Johan Brauner 

Pär Wessman 
Odd Hegewald 

 Peter Lööwf 
Johan Blomqvist 

 Tommy Westh 
 

Frånvarande: Kristina Lantz 
 
 
1. Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll gicks igenom. Det konstaterades att det inte fanns synpunkter på 
innehållet, att allt hade förlöpt i huvudsak enligt plan (städdagen, valborgsmässofirandet, 
samordningsmötet, soptömningen, gräsklippning vid Erikstensbryggan, mm) och det lades till 
handlingarna. 
 
2. Webbredaktör 
 
Vi är i behov av en ny webbredaktör. Den nuvarande är inte en av de boende i området och 
har tappat lusten. Beslutades att Johan Blomqvist provar med att fråga Peter Westh. 
 
3. Grinden vid Erikstensbryggan 
 
Grinden vid Erikstensbryggan blev bra men det beslutades att vi skall göra den 
självstängande. Odd Hegewald leder projektet. 
 
4. Vägen ned till Erikstensbryggan 
 
Vi drabbas av problem så fort det regnar. Vattnet från Lindegårdsvägen rinner ned på 
grusvägen ned mot Erikstensbryggan och förstör den (det blir djupa fåror). Ett antal uppslag 
diskuterades kort. Förlänga ”asfaltslimpan” över till den västra sidan av vägen? Gräva ett dike 
på den östra sidan av vägen? Lägga ett rör under vägen? Osv. Beslutades att Tommy Westh 
kontaktar Christer Dahlqvist (som har tomtgränsen mot den aktuella vägen) och utarbetar ett 
gemensamt förslag till lösning. Själva arbetet kan vi förlägga till vårens städdag då vi 
vanligtvis har tillgång till ganska mycket arbetskraft. 
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5. Ny beläggning på Erikstensvägen 
 
Tommy Westh meddelade att vi kan se fram emot att få en ny beläggning på Erikstensvägen 
framåt våren/sommaren. Ett efterlängtat besked då vi länge har levt med bla problematiska 
”pottor” och vattenansamlingar längs med denna väg. 
 
6. Tillåtna båtstorlekar vid Erikstensbryggan 
 
Behoven skiftar över tid och det har framförts önskemål om att tillåta förtöjning av både 
större och tyngre båtar vid Erikstensbryggan. Bryggans landgång är lite rankare men själva 
brygghuvudet, speciellt efter att vi nu har bytt till nya pålar, är stadigare. Kanske kan vi tillåta 
lite tyngre/större båtar under förutsättning att de ligger mot brygghuvudet? Odd Hegewald ser 
tills nästa möte över reglementet och, om möjligt, utarbetar ett förslag till hur det skulle kunna 
revideras i syfte att tillåta större/tyngre båtar vid Erikstensbryggan. 
 
7. Vass vid Erikstensbryggan 
 
Det finns ett behov av att regelbundet rensa från vass nere vid Erikstensbryggan. Detta 
behöver ”komma in i vår planering” och bli en rutin där arbetet sprids på flera händer. 
Beslutades att diskutera frågan vidare på nästföljande möte. 
 
8. Årsmöte 
 
Det låga deltagarantalet på våra årsmöten är ett bekymmer. Beslutades att prova att förlägga 
årsmötet på en vardag i januari istället för en helgdag i december. Måhända har medlemmarna 
större möjlighet att delta då? Årsmötet går därför av stapeln 2011-01-12, kl. 19.00, i Johan 
Brauner och Birgitta Zachrisons garage. Vad beträffar kallelsen så ordnar Odd Hegewald med 
ett original, Johan Blomqvist står för kopieringen och Peter Lööwf för distributionen. 
 
9. Ekonomi 
 
Johan Blomqvist redogjorde för kassans ekonomi. 
 
För perioden 2009-11-09 tom 2010-11-10: 
- Vi hade ett saldo på 135 322 kr på Plusgirokontot 2009-11-09 
- Vi har fått in 21 800 kr i medlemsavgifter (109 medlemmar) 
- Vi har fått in 2800 kr i båtplatsavgifter från 8 st medlemmar (en plats vid Vikingabryggan 
och sju platser vid Erikstensbryggan) 
- 11 medlemmar har betalt totalt 1 500 kr för att få nyttja den gemensamma båten 
- Vi har haft utgifter på totalt 138 515 kr avseende bryggorna. 137 694 kr avser renoveringen 
av Erikstensbryggan och 821 kr avser arrendet för Vikingabryggan 
- Övriga utgifter (valborgsmässofirandet, försäkringspremier, Plusgiroavgifter, mm) uppgår 
till 5 220 kr. 
 
Nuläget: 
- Saldo Plusgirokonto: 17687 kr 
- Kassa: 72 kr 
- Diverse småutgifter som medlemmar har haft men ännu inte hunnit redovisa uppgår till 
uppskattningsvis 2 000 kr. 
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10. Gemensamma gångvägar och ”gröna ytor” inom området nyttjas ej 
 
Det finns ett antal gemensamma gångvägar och gröna ytor i Skärvik. Vetskapen om dem, och 
därmed nyttjandet, är ganska lågt. Ett exempel är den gemensamma badstranden nedanför 
Högbovägen som få känner till eller nyttjar. Vissa gångvägar håller till och med på att växa 
igen. Beslutades att vi funderar tills nästa möte och tar då upp frågan för diskussion. Kanske 
bör vi ordna med ett utskick så att alla blir medvetna om de gemensamma möjligheter som 
finns i området? Kanske bör vi organisera vissa ”rensningar” i samband med städdagen? 
 
 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
______________________  ______________________  
Johan Blomqvist   Odd Hegewald 
    

 


